
 

Kommentarer til budget 2019/2020 
 
 
Vi er i bestyrelsen klar over at vi ikke skal generere overskud år efter år, og 
spare penge op. 
 
Vi vil forsøge at undgå dette ved at nedsætte deltagerbetalingen for 
arrangementer, bl.a for deltagelse på Talent Fyn træning. 
 
Vi vil arbejde på at få igangsat flere klyngesamarbejder mellem flere 
klubber, som det er igangsat mellem flere Odense klubber. 
 
Vi vil arbejde på at igangsætte nye træner udviklingsforløb. 
 
Vi vil forsøge at ”skrue” på alle de skruer og parametre vi kan, så det 
kommer flest muligt til gavn. 
 


